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Brazylijczycy to w ostatnim czasie nacja pojawiająca się najczęściej w

plotkach transferowych związanych z Romą. W mediach pojawiają się

najczęściej takie nazwiska jak Wallace i Jean. Radio Centro Suono Sport

skontaktowało się z ekspertem transferowym, Gianlucą Di Marzio. 

 

Na ile powinno martwić kibiców Romy pojawienie się syna Fergusona w

Turynie?

- Myślę, że przybył oglądać Ogbonnę, który jednak nie gra na poziomie sprzed

kontuzji, nadal nie jest w formie. Również przy golu Osvaldo krycie Ogbonny

pozostawiło wiele do życzenia. Ogbonna z wczoraj nie jest ani na miarę

Manchesteru, ani na miarę Romy.

 

Roma chce przekonać Chelsea do transferu Wallacea?

- Absolutnie tak, Chelsea nie może zakontraktować Wallacea, zapłaciła za niego

dużo, w Anglii, aby "zarejestrować" gracza spoza Unii Europejskiej, musi on rozegrać

pewną liczbę spotkań w rozgrywkach międzynarodowych. Czasami otrzymuje się

specjalne zezwolenie od FA ze szczególnych powodów, których jednak nie ma w

przypadku Wallacea. Roma była po gracza już przed Chelsea, teraz zawiązała

relacje z pośrednikami, którzy zajmują się tą transakcją. Roma jednak nie chce

zatrzymać go na jeden sezon niczym beniaminek, ale chce mieć gwarancje co do

ewentualnego wykupu.

 

Jean jest celem? Może zostać otworzone miejsce dla trzeciego gracza

spoza UE?

- To kluczowe, gdyż zarówno Wallace jak i Jean nie posiadają paszportów UE. Nie

wiem co byłoby lepsze. Roma ma wielu młodych graczy, w Perugii świetnie spisuje

się Politano, czysty talent. Dla tych, którzy mają silną młodzież, może lepiej jest

korzystać z młodych niż wybierać innych graczy.

 

De Rossi i Osvaldo?

- Medialnie obecne kierowanie sprawą Osvaldo jest prawidłowe. Jeśli powie się, że

jest na sprzedaż, obniży się jego cenę o połowę. Roma robi dobrze trzymając tą

linię. Jest graczem o niezaprzeczalnym talencie, jeśli poprawiłby swoją postawę, nie
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wiem czy nie mógłby nawet zostać. Co do De Rossiego jest za wcześnie, dopóki nie

pozna się sytuacji z trenerem.

 

De Rossi za Verrattiego?

- Jest najmocniejszym młodym włoskim pomocnikiem, starczyło obejrzeć mecz z

Barcą. Nie sądzę, że Verratti jest na sprzedaż. Jeśli PSG wróci po De Rossiego, zrobi

to niezależnie od Verrattiego.
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